

睡房執得好 生活自然好

Better bedroom storage, better living



MALM
床架連2個抽屜
bed frame with 2 storage boxes
闊W166cm×長L209cm

HK\$2,990

數量有限，售完即止。產品資料只供參考。詳情請瀏覽IKEA.com.hk。如有爭議，宜家家居保留最終之決定權。

While stocks last. Product information is for reference only. For details, please visit [IKEA.com.hk/en](https://www.IKEA.com.hk/en). In the event of any disputes, IKEA shall have the right of final decision.

- 銅鑼灣分店：柏寧酒店地庫 • 九龍灣分店：MegaBox L4 • 沙田分店：HomeSquare L6 • 荃灣分店：青山公路388號8呎半3樓
- Causeway Bay Store: Upper Basement, Parklane Hotel • Kowloon Bay Store: L4, MegaBox • Shatin Store: L6, HomeSquare • Tsuen Wan Store: Level 3, 8½, 388 Castle Peak Road

營業時間 Open Daily: 10:30am – 10:30pm

[IKEA.com.hk](https://www.IKEA.com.hk)

借定唔借？還得到先好借！ To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

列印此券及憑恒生enJoy卡到宜家家居
瑞典美食廊，即可以優惠價**HK\$29**
購買KAFFEREP急凍朱古力蛋糕
(獲UTZ認證)一盒(原價：~~HK\$43~~)。

Print out and present this
coupon with Hang Seng
enJoy Card at IKEA Swedish
Food Market to get a pack of
KAFFEREP gooey chocolate
cake, frozen (UTZ certified)
for only **HK\$29**
(Original price: ~~HK\$43~~).

優惠有效期至 Offer is valid until

15/4/2019



© Inter IKEA Systems B.V. 2019



條款及細則 Terms and Conditions :

- 優惠期由2019年3月1日至4月15日
- 顧客須於購物前出示此券及使用恒生enJoy卡簽賬方可享有此優惠
- 此優惠只適用於香港宜家家居各分店之瑞典美食廊，並不適用於網上購物服務
- 每次只限購買1盒及使用優惠券1張，並不可與其他推廣優惠同時使用
- 圖片只供參考，優惠貨品數量有限，售完即止
- 如有任何爭議，恒生銀行有限公司及宜家家居保留最終決定權

Promotion period is from 1 March to 15 April 2019

- Customer must present this coupon upon purchase and settle the payment with Hang Seng enJoy Card to enjoy this offer
- This coupon is applicable to the IKEA Swedish Food Market in Hong Kong only, and not applicable to online sales service
- This coupon is valid for 1 pack and one time purchase, and cannot be used in conjunction with other promotional offers
- Photos are for reference only. Promotional items are available while stocks last
- Hang Seng Bank Limited and IKEA reserve the right of final decision in case of any disputes.

